
Protokół Nr 3.2015

z obrad Sesji Rady Gminy Dubicze Cerkiewne,

 która odbyła się w dniu 16 lutego 2015r.

w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury , Sportu i Rekreacji w Dubiczach

Cerkiewnych.

 Stan rady - 15

Obecni radni – 15

Radni Rady Gminy obecni na sesji :

(zgodnie z listą obecności)

1. Czmiel Jan

2. Czykwin Mikołaj

3. Holonko Mikołaj

4. Karpiuk Jerzy 

5. Karpiuk Andrzej

6. Kot Michał 

7. Korch Wieczysław

8. Kendyś Wiktor

9. Leoniuk Mikołaj

10. Misiejuk Włodzimierz 

11. Mikulicz Leon

12. Oksentiuk Nina

13. Rybak Mikołaj

14. Szimoniuk Walentyna 

15. Szymaniuk Irena

Ponadto w sesji udział wzięli :

  1. Leon Małaszewski –  Wójt Gminy Dubicze Cerkiewne

  2. Mikołaj Ławrynowicz – Sekretarz Gminy Dubicze Cerkiewne



  3. Anna Kulik – Skarbnik Gminy Dubicze Cerkiewne

4. Bożena Markiewicz- Dyrektor Zespołu Szkolno - Oświatowego w Dubiczach Cerkiewnych

5. Jan Korcz – Radny Powiatu Hajnowskiego

oraz sołtysi wsi:

1. Kiryluk Irena

2. Rybak Mikołaj

3. Kendyś Wiktor

4. Szymaniuk Irena

5. Niczyporuk Maria

6. Skiepko Jan

7. Mikulicz Leon

8. Charytoniuk Anna

10. Daniluk Agnieszka

11. Boguń Halina

12. Pietroczuk- Sajewicz Jan

13. Niczyporuk Halina

14. Chmara Marek

15. Leoniuk Mikołaj

            Przewodniczący  Rady Gminy  Jerzy  Karpiuk o godz. 12.05 otworzył  3 zwyczajną Sesję

Rady  Gminy.  Stwierdził  obecność  15  radnych,  co  umożliwia  podejmowanie  prawomocnych

uchwała.  Przywitał  zaproszonych  gości,  Wójta  Gminy,  radnych,  sołtysów  oraz  wszystkich

pozostałych uczestniczących w sesji.

             Listy  obecności  radnych  i  pozostałych  osób  uczestniczących  w  obradach  stanowią

załącznik do protokołu.



Do punktu 2

            Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Karpiuk odczytał proponowany porządek obrad :

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

4.  Realizacja wniosków z poprzedniej  sesji.

5.  Interpelacje i zapytania radnych.

6.  Podjęcie uchwał w sprawie:

1) niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie gminy,

2)  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów

Alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii w Gminie Dubicze Cerkiewne,

3)   określenia  wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego  przysługującego  członkom

ochotniczej straży pożarnej,

4) przekazanie nieodpłatnie sieci wodociągowej stanowiącej własność gminy Dubicze

Cerkiewne,

5)  zwrotu  nakładów  poniesionych  przez  Okręgową  Spółdzielnię  Mleczarską  w

Hajnówce  na  budowę  i  utrzymanie  obiektu  budowlanego  punktu  skupu  mleka  w

miejscowości Tofiłowce,

6)   zwrotu  nakładów  poniesionych  przez  Okręgową  Spółdzielnię  Mleczarską  w

Hajnówce  na  budowę  i  utrzymanie  obiektu  budowlanego  punktu  skupu  mleka  w

miejscowości Stary Kornin,

7)  wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości,

8)  diet  sołtysów sołectw Gminy Dubicze Cerkiewne,

9)  upoważnienia  Kierownika  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Dubiczach

Cerkiewnych  do  prowadzenia  postępowania  w  sprawach  świadczenia  pomocy

materialnej o charakterze socjalnym.

7. Informacja Wójta z realizacji uchwał za 2014 rok. 

8.  Udzielenie odpowiedzi na wnioski złożone na zebraniach sołeckich.

9.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

10.  Sprawy różne.

11. Zamknięcie 3 Sesji Rady Gminy. 

Po czym zwrócił się o zgłoszenie ewentualnych wniosków i propozycji zmian lub poprawek

do porządku obrad. Po krótkiej dyskusji postanowiono odrzucić trzy projekty uchwały w sprawie:



-  niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie gminy,

- określenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego przysługującego członkom ochotniczej

straży pożarnej,

- diet  sołtysów sołectw Gminy Dubicze Cerkiewne,

 Innych zmian nie zgłoszono porządek został poddany pod głosowanie.  

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

4.  Realizacja wniosków z poprzedniej sesji.

5.  Interpelacje i zapytania radnych.

6.  Podjęcie uchwał w sprawie:

      

1)  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów

Alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii w Gminie Dubicze Cerkiewne,

2) przekazanie nieodpłatnie sieci wodociągowej stanowiącej własność gminy Dubicze

Cerkiewne,

3)  zwrotu  nakładów  poniesionych  przez  Okręgową  Spółdzielnię  Mleczarską  w

Hajnówce  na  budowę  i  utrzymanie  obiektu  budowlanego  punktu  skupu  mleka  w

miejscowości Tofiłowce,

4)   zwrotu  nakładów  poniesionych  przez  Okręgową  Spółdzielnię  Mleczarską  w

Hajnówce  na  budowę  i  utrzymanie  obiektu  budowlanego  punktu  skupu  mleka  w

miejscowości Stary Kornin,

5)  wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości,

6)  upoważnienia  Kierownika  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Dubiczach

Cerkiewnych  do  prowadzenia  postępowania  w  sprawach  świadczenia  pomocy

materialnej o charakterze socjalnym.

7. Informacja Wójta z realizacji uchwał za 2014 rok. 

8.  Udzielenie odpowiedzi na wnioski złożone na zebraniach sołeckich.

9.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

10.  Sprawy różne.

11. Zamknięcie 3 Sesji Rady Gminy. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 obecnych, 15 głosów „za”) przyjęła

powyższy porządek obrad.



Do punktu 3

            Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z poprzednie sesji znajduje się na

stoliku protokolanta. Stwierdził on, że jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone poprawki lub

uwagi będzie uważał, że protokoły zostały przyjęte.

Do punktu 4

Wójt  Gminy  Pan  Leon  Małaszewski  poinformował  radnych  o  zrealizowanych  wnioskach  z

poprzednich  Sesji  Rady  Gminy  Dubicze  Cerkiewne.  Wszystkie  wnioski  radnych  dotyczące

poprawy stanu technicznego i utrzymania dróg powiatowych na terenie Gminy Dubicze Cerkiewne

zostały wysłane do Zarządu Dróg Powiatowych w Hajnówce.

W związku z wnioskiem dot. przeniesienia słupa telekomunikacyjnego we wsi Koryciski  został

skierowany do Orenge TP-Białystok. 

Pan Leon Małaszewski dodał, iż wnioski zgłoszone na zebraniach sołeckich będą realizowane przez

pracowników interwencyjnych skierowanych z Urzędu Pracy.

Do punktu 5

Wniosek złożony przez większą część radnych o zmniejszenie składu osobowego komisji

1. Pan Wieczysław Korch radny wsi Witowo- „ wnioskuję o naprawę drogi Witowo- Dubicze

Cerkiewne dlatego , że jest w złym stanie technicznym”

- „ wnioskuję, że we wsi Witowo kabel telefoniczny jest zawieszony na drzewach  koło

posesji Iwaniuka naprzeciwko mleczarni oraz obok mojego domu przy kasztanie „

- „proszę o naprawę tablicy informacyjnej we wsi Witowo”

2. Pan Michał Kot radny wsi Istok

- „ wnioskuję , że we wsi Istok kable telefoniczne zwisają 2m nad ziemią”

- „ proszę o wytyczenia drogi zagumiennej od strony lasu w miejscowości Istok„

-” proszę o naprawę przepustu poprzez rozplantowanie ziemi- kanał  w Istoku” 

- „proszę o wytyczenie drogi gminnej między Jagodnikami, a miejscowością Istok”

3. Pan Jan Czmiel radny wsi Jelonka

- „ Proszę o przeniesienie tablicy ogłoszeń w miejscowości Czechy Orlańskie znajdującej

się  obecnie  obok  nieruchomości  byłego  sołtysa  w  bardziej  dostępne  miejsce  dla

mieszkańców”

-” Proszę o naprawę ul. Krakowskiej poprzez przeprowadzenie rozmów z Nadleśnictwem w

celu otrzymania wsparcia finansowego” 

4. Pan Mikołaj Holonko radny wsi Jagodniki



-” Proszę o wyrównanie drogi powiatowej na odcinku Jagodniki- Dubicze Osoczne”

5. Pan Mikołaj Rybak radny wsi Tofiłowce

-”Wnioskuję o ustawienie przy świetlicy w Tofiłowcach tablicy informacyjnej”

6. Pani Irena Szymaniuk radna wsi Grabowiec

-” Proszę o wyłączenie światłą w godzinach porannych we wsi Grabowiec”

-”  Wnioskuję  w  dalszym  ciągu  o  ustawienie  barierek  na  drodze  nr  685  wzdłuż  rowu

przydrożnego na odcinku 200m w kierunku Kleszczel i 200m w kierunku Hajnówki mierząc

od wjazdu na drogę gminną w kierunku wsi Czechy Orlańskie”

7. Pan Andrzej Karpiuk radny wsi Zabagonie

-” Proszę o wycięcie krzaków na drodze Wiluki -  Pasieczniki Małe droga gminna”

-”  Proszę  zwrócić  się  z  pismem  do  wodociągów  o  naprawę  skrzywionego  zaworu

znajdującego się we wsi  Długi Bród  na skrzyżowaniu  przy posesji numer 17 naprzeciwko

posesji numer 14”

8. Pan Wiktor Kendyś radny wsi Górny Gród

- „ Wniosek od mieszkańców aby powrócić do dawnej nazwy miejscowości Krugłe”

-” Proszę o wyremontowanie drogi w Bobince w kierunku Państwa Patejczuków” droga

gminna

-” Proszę o naprawę i wycinkę krzaków na drodze w Górnym Grodzie w kierunku Pani

Oksentowicz” droga gminna

-” Proszę o przeniesienie słupa  z nieruchomości  prywatnej Krągłe nr 3  i umieszczenie go

w pasie drogi gminnej w celu zamontowana lampy.

9. Pan Jerzy Karpiuk radny wsi Werstok

-”  Proszę  wysłać  pracownika  z  gminy  w  celu  obejrzenia  stanu  technicznego  tablic

informacyjnych na terenie gminy Dubicze Cerkiewne”

- „ Wnioskuję o wyremontowanie świetlicy wiejskiej w miejscowości Wojnówka”

- „  Wnioskuję  o  zainwestowanie  w  tablice  informacyjne  ,  drogowskazy  kierunkowe  do

cmentarzy czy cerkwi na terenie gminy”

Do punktu 6

do ppkt. 1

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania

Problemów  Alkoholowych  oraz  przeciwdziałania  narkomanii  w  Gminie  Dubicze  Cerkiewne

omówił Pan Jerzy Kułaj. Rada po burzliwej dyskusji oraz po wysłuchaniu treści projektu został on

poddany pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział  15 radnych.  Za podjęciem uchwały  głosowało 15 rodnych,



przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, ze Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

Uchwała nr 3.17.2015

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne 

z dnia 16 lutego 2015 roku

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii w Gminie Dubicze Cerkiewne

Do ppkt. 2

Projekt  uchwały  w  sprawie  przekazanie  nieodpłatnie  sieci  wodociągowej  stanowiącej

własność gminy Dubicze Cerkiewne został omówiony na komisji  pytań nie zgłoszono, projekt po

odczytaniu został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział  15 radnych.  Za podjęciem uchwały  głosowało 15 radnych,

przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

Uchwała nr 3.18.2015

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 16 lutego 2015 roku

przekazanie nieodpłatnie sieci wodociągowej stanowiącej własność gminy Dubicze Cerkiewne,

Do ppkt. 3

Projekt uchwały w sprawie zwrotu nakładów poniesionych przez Okręgową Spółdzielnię

Mleczarską w Hajnówce na budowę i  utrzymanie obiektu budowlanego punktu skupu mleka w

miejscowości  Tofiłowce, ,  został  obszernie  omówiony  przez  Wójta  Gminy  Pana  Leona

Małaszewskiego.  pytań  nie  zgłoszono, po  odczytaniu  projekt  uchwały  został  poddany  pod

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15  radnych, przeciw-0, wstrzymało się-0.



Przewodniczący rady gminy stwierdził,  że  Radna Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

Uchwała nr 3.19.2015

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 16 lutego 2015 roku

w sprawie zwrotu nakładów poniesionych przez Okręgową Spółdzielnię Mleczarską w

Hajnówce na budowę i utrzymanie obiektu budowlanego punktu skupu mleka w miejscowości

Tofiłowce,

Do ppkt. 4

Projekt  uchwały  w  sprawie  zwrotu  nakładów  poniesionych  przez  Okręgową  Spółdzielnię

Mleczarską w Hajnówce na budowę i  utrzymanie obiektu budowlanego punktu skupu mleka w

miejscowości  Stary  Kornin ,  został  obszernie  omówiony  przez  Wójta  Gminy  Pana  Leona

Małaszewskiego.  pytań  nie  zgłoszono, po  odczytaniu  projekt  uchwały  został  poddany  pod

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15  radnych, przeciw-0, wstrzymało się-0.

Przewodniczący rady gminy stwierdził,  że  Radna Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

Uchwała nr 3.20.2015

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 16 lutego 2015 roku

w sprawie zwrotu nakładów poniesionych przez Okręgową Spółdzielnię Mleczarską w

Hajnówce na budowę i utrzymanie obiektu budowlanego punktu skupu mleka w miejscowości

Stary Kornin,

Do ppkt. 5

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości, został omówiony przez

Pana Leona Małaszewskiego Wójta Gminy,  po odczytaniu projekt uchwały został poddany pod

głosowanie.  Za  podjęciem  uchwały  głosowało  13  radnych,  przeciw  -  0,  wstrzymało  się  -  2.

Przewodniczący rady gminy stwierdził,  że  Radna Gminy większością głosów podjęła uchwałę:

Uchwała nr 3.21.2015

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 16 lutego 2015 roku



w sprawie  wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości,

Do ppkt. 6

Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w

Dubiczach  Cerkiewnych  do  prowadzenia  postępowania  w  sprawach  świadczenia  pomocy

materialnej o charakterze socjalnym, został obszernie omówiony przez Wójta Gminy na komisji,

po odczytaniu projekt uchwały został poddany pod głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało

15 radnych, przeciw 0, wstrzymał 0. Przewodniczący rady gminy stwierdził,  że  Radna Gminy

jednogłośnie podjęła uchwałę:

Uchwała nr 3.22.2015

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 16 lutego 2015 roku

w sprawie  upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dubiczach

Cerkiewnych do prowadzenia postępowania w sprawach świadczenia pomocy materialnej o

charakterze socjalnym

Do punktu 7

Pan Leon  Małaszewski  Wójt  Gminy  Dubicze  Cerkiewne  odczytał  i  obszernie  omówił

informację z realizacji uchwał za 2014 rok (informacja w załączeniu).

Do punktu 8

 Pan Leon Małaszewski Wójt  Gminy  Dubicze Cerkiewne omówił wnioski  zgłoszone na

zebraniach sołeckich, deklarując , że w miarę możliwości będą one realizowane. 

Do punktu 9

Pan Leon  Małaszewski  Wójt  Gminy  Dubicze  Cerkiewne  udzielił  odpowiedzi  na  wnioski  i

interpelacje  zgłoszone  przez  radnych,  deklarując   że  wnioski  związane  ze  stanem  dróg

powiatowych oraz kablem telefonicznym wiszącymi w niektórych miejscowościach zagrażającymi

bezpieczeństwu zostaną niezwłocznie wysłane do Zarządu Dróg Powiatowych w Hajnówce oraz do

Orange TP. Białystok.

Wioski dotyczące spraw związanych z przeniesieniem, odremontowaniem tablic informacyjnych,



kierunkowskazów  jak również wycięciem krzaków przy drogach gminnych zostaną zrealizowane.

Do punktu 10

Pan Korcz Jan Radny Rady  Powiatu Hajnowskiego podziękował  wszystkim za oddane podczas

wyborów głosy na jego osobę. Poinformował także, że będzie się starał wystąpić z pismem dot.

budowy barierek na drodze nr 685, aby wesprzeć radną wsi Grabowiec Panią Irene Szymaniuk.

Pan Czykwin Mikołaj radny wsi Dubicze Cerkiewne wystąpił z propozycją, aby „zrobić zebranie

sołtysów i rad sołeckich i zapytać co z uchwałą dot. funduszu sołeckiego.

Do punktu 11

W związku z  wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący  Rady  Gminy  podziękował

rodnym i osobom zaproszonym za udział w sesji, po czym o godzinie 14.00  zamknął 3 Sesję Rady

Gminy.

Protokołowała: Mirosława Stocka

Przewodniczący Rady Gminy

Jerzy Karpiuk


